

華宇藥品股份有限公司分子生物實驗室 Mayo Clinic Lab. 繳款資訊

非常感謝您選擇華宇藥品-分子生物實驗室為您的健康把關

本次檢驗醫學為【自費】項目，如您已同意本實驗室為您施作檢驗服務

請您於預定上機日期前依下列繳款步驟完成繳款，並通知我們繳款資訊

本實驗室【確認收到款項】並【確認檢驗狀況良好】後，即依照指定項目施作檢驗並開立發票

非常感謝您對華宇的信賴並祝您平安健康。

支援多種繳款方式

華宇官網 線上刷卡	1. 掃描右側QR Code進入【華宇藥品繳費頁面】 2. 輸入相關資料按【送出資料】 3. 確認金額及資訊正確並輸入驗證碼後按【確定付款】 《連結至藍新線上金流服務系統》 4. 輸入信用卡卡號等付款必要資訊後按【確認送出】 5. 依照系統指示操作完成付款程序	
超商 現金繳費	1. 同上欄步驟1~3 2. ▲選【超商條碼繳費】請至email收取繳費單，可自行列印繳費單或手機截圖至超商繳費。 ▲選【超商代碼繳費】請截圖保留繳費代號，至超商機台操作列印繳費單。 3. 保存繳費明細，並將繳費明細拍照回傳客服Line。	 *超商代碼繳費機台操作說明
自動櫃員機 (ATM)	可利用銀行金融卡，在具有轉帳功能的自動櫃員機(ATM)，轉帳繳交檢測費用。 1. 插入金融卡輸入密碼 2. 選擇轉帳 3. 輸入銀行代號812(台新銀行) 4. 輸入帳號2068-010017082-8 5. 輸入轉帳金額 6. 確認轉帳	
金融機構 臨櫃辦理	可至各金融機構採跨行匯款方式，填寫【跨行匯款單】 若是至台新銀行臨櫃辦理則可填寫【存入憑條】或【國內匯款申請書】。 需填列之資訊如下： 台新銀行-建北分行 銀行代號：812 分行代號：0687 帳號：2068-010017082-8 戶名：華宇藥品股份有限公司	

繳款完成後，請務必來訊通知匯款資訊，以利檢測順利進行

通知 繳款完成	掃描左側QR Code 《華宇分子生物實驗室-官方帳號》 首次加入請依據AI系統指示回覆相關身分資訊 使用圖文選單或直接回覆以下資訊 [就診院所]、[繳款方式]、[付款日期]、[付款金額]、[帳號後5碼] 或於上班時間來電告知以上資訊 上班時間：周一至周五 09:30~12:30、13:30~17:00 市話：02-2658-2577 #241 / 242	
--------------------	---	---



請將此付款資訊交付病人/家屬留存

華宇藥品股份有限公司-分子生物實驗室

統編：70680851

市話：02-2658-2577

地址：11494臺北市內湖區舊宗路二段171巷17號3樓

電子信箱：up.mblab@uni-pharma.com

UniPharma MB Laboratory & Mayo Clinic Testing Payment Information

Thank you for choosing Uni-Pharma Molecular Biology Laboratory for your diagnostic testing needs.

The testing service requested is a **self-paid laboratory test**. If you have agreed to proceed with testing through our laboratory, please complete the payment according to the instructions below before the scheduled testing date and notify us once payment has been made.

Testing will commence only after:

- Payment has been successfully received and verified.
- The submitted specimen has passed quality assessment.

An official invoice will be issued upon completion of the testing process.

Thank you for your trust in UPMB Lab., we wish you good health and well-being.

Available Payment Methods

Online Credit Card Payment	1. Scan the QR Code to access the UniPharma Online Payment Portal. 2. Complete the required information and click Submit. 3. Verify the payment amount and information, enter the verification code, and click Confirm Payment. 4. You will be redirected to the secure online payment system. 5. Enter your credit card information and complete the payment process according to the on-screen instructions.	
Cash Payment at Convenience Store (Taiwan Only)	1. Follow the same steps as the Online Payment process (Steps 1–3). 2. Select one of the following payment options: ▲Convenience Store Barcode Payment - A payment slip will be sent to your email. - You may print the payment slip or present the barcode image at a convenience store. ▲Convenience Store Code Payment - Save the payment code provided by the system. - Use the in-store kiosk to print a payment slip. 3. Keep the payment receipt and send a photo of the receipt to our official LINE customer service account.	 Code Payment Instruction
ATM Transfer	You may transfer the testing fee through any ATM with bank transfer functionality. 1. Insert your bank card and enter your PIN. 2. Select Transfer. 3. Enter Bank Code: 812 (Taishin International Bank). 4. Enter Account Number: 2068-010017082-8. 5. Enter the transfer amount. 6. Confirm and complete the transaction.	
Bank Wire Transfer	You may also make a domestic or international bank transfer through your financial institution. ▲Bank Name: Taishin International Bank, Jianbei Branch ▲Bank Code: 812 ▲Branch Code: 0687 ▲Account Number: 2068-010017082-8 ▲Account Name: Uni Pharma Co., Ltd.	

After completing the transfer, please notify us of your payment details to avoid delays in testing.

Payment Confirmation	After payment has been completed, please contact us through our official LINE channel and provide the following information: ▲Referring Hospital / Clinic ▲Payment Method ▲Payment Date ▲Payment Amount ▲Last 5 Digits of the Bank Account Number (if applicable) You may either contact us by phone during business hours. Our business hours is Monday to Friday, 09:30–12:30 & 13:30–17:00. Tel: +886-2-2658-2577 Ext. 241 / 242	
---------------------------------	---	---



UniPharma Co., Ltd. – Molecular Biology Laboratory

Tax ID: 70680851

Tel: +886-2-2658-2577

Add: 3F., No. 17, Lane 171, Sec. 2, Jiuzong Rd., Neihu District, Taipei City 11494, Taiwan

Email: up.mblab@uni-pharma.com